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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
VEMAC OxyCommand and OxyCompact for simultaneous detection of hydrogen and oxygen in industrial protective gas processes 

VEMAC developed OxyCommand and OxyCompact to measure harmful oxygen concentrations in industrial processes running in protective gas
atmosphere.

Two high-class sensors make it possible to measure hydrogen and oxygen simultaneously and guarantee an ideal protective gas atmosphere for the
relative thermal processes.

It is possible to save up to 30% of the relative protective gas because of the exact detection of oxygen.

Both measurement devices are characterized by a very large measuring range (20,9 Vol%-10E-25 Vol%) and very tight tolerances.

More features:

 Special filters and filtersystems for harmful substances in the relative thermal processes (hydrosulfide, dust, condensates)
Automation of protective gas feeding
Customizing
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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